



Date: 28th of December 2025 8th of Rajab 1447 H التاريخ: 28 ديسمبر 2025 الموافق: 8 رجب 1447 هـ

Disclosure

Sohar International receives the Central Bank of Oman's initial approval to open a representative office in the Special Administrative Region of Hong Kong

إفصاح

حصول صحار الدولي على موافقة البنك المركزي العماني المبدئية لفتح مكتب تمثيل في منطقة هونغ كونغ الإدارية الخاصة

Further to the disclosure made on the 29th of August 2025 about its intention to explore the possibility of establishing a representative office in the Special Administrative Region Hong Kong ("Hong Kong"), subject to obtaining necessary regulatory approvals.

الحاقاً بالإفصاح الصادر بتاريخ 29 أغسطس 2025م عن نيته النظر في إمكانية فتح مكتب تمثيل له في منطقة هونغ كونغ الإدارية الخاصة ("هونغ كونغ")، رهناً بالحصول على الموافقات التشريعية.

Sohar International Bank SAOG ("Sohar International") would like to announce that it received the Central Bank of Oman's initial approval to open a representative office in Hong Kong on the 25th of December 2025.

يود بنك صحار الدولي ش.م.ع.ع ("صحار الدولي") أن يعلن تسلّمه موافقة البنك المركزي العماني المبدئية لفتح مكتب تمثيل له في هونغ كونغ بتاريخ 25 ديسمبر 2025م.

The Central Bank of Oman's initial approval is subject to obtainment of all necessary approvals, licenses and clearances from the relevant authorities in Hong Kong, and compliance with applicable laws in both the Sultanate of Oman and Hong Kong.

موافقة البنك المركزي العماني المبدئية مشروطة بالحصول على كل الموافقات المطلوبة، الرخص والتصاريح من السلطات ذات العلاقة في هونغ كونغ، واستيفاء المتطلبات القانونية في كلّ من سلطنة عمان وهونغ كونغ.



Sohar International Bank will continue to provide timely disclosures on material developments, in line with regulatory disclosure requirements. سيواصل بنك صحار الدولي الإفصاح عن أي تطورات جو هرية في حينها وفقًا لمتطلبات الإفصاح المعمول بها.

Abdulwahid Mohamed Al Murshidi Chief Executive Officer

عبد الواحد بن محمد المرشدي الرئيس التنفيذي

